



Sheraton®

LAGUARDIA EAST HOTEL

Celebrate your special day with us

喜來登飯店喜宴精選優惠

YOUR WEDDING RECEPTION WILL INCLUDE (OVER 120 GUESTS):

(凡訂滿十二桌或以上)

Complimentary Room for the Bride and Groom with a Split Bottle of Champagne

免費新婚飯店住宿一晚，
奉送香檳一瓶

Complimentary Breakfast for Bride & Groom

美式自助早餐 (供二位用)

Complimentary Private Room for the Bridal Party Reception (Tea Ceremony Room)

典雅新娘更衣室及奉茶室

Discounted Guest Room Rates

飯店客房優惠價

Direction Cards / Place Cards

贈送座位卡及飯店路線指示圖

Elegant Hotel Linen Selection & Elegant Chair Covers

多種顏色餐桌椅套, 蝴蝶結配合
婚禮主題

Complimentary Shuttle Service to LaGuardia Airport

免費穿梭小巴往返酒店/
拉瓜地亞機場

PLEASE CALL OUR CATERING PROFESSIONALS TO START PLANNING THIS ONCE-IN-A-LIFETIME EVENT

歡迎來電蒞臨參觀查詢

EMAIL: SALES@SHERATONLAGUARDIA.COM | TEL: 718-670-7408

*Consuming raw or undercooked meats, poultry, seafood, shellfish or eggs or unpasteurized milk may increase your risk of food-borne illness. Any guest consuming alcohol must be of legal drinking age.
©2015 Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc. All Rights Reserved. Sheraton and its logos are the trademarks of Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc., or its affiliates.

* 食用未加工或未煮熟的肉類、海鮮、貝類或禽蛋可能增加感染食源性疾病的風險。

©2015 喜達屋全球酒店及度假酒店集團，保留所有權利。 Sheraton® (喜來登) 及其所有標識是喜達屋全球酒店及度假酒店集團或其關聯機構的商標。 飲酒須達到法定年齡。



Sheraton®

LAGUARDIA EAST HOTEL

Celebrate your special day with us

喜來登飯店喜宴精選優惠

YOUR WEDDING RECEPTION WILL INCLUDE (OVER 180 GUESTS):

(凡訂滿十八桌或以上)

Complimentary Room for the Bride and Groom with a Split Bottle of Champagne

免費新婚飯店住宿一晚，
奉送香檳一瓶

Complimentary Breakfast for Bride & Groom

美式自助早餐 (供二位用)

Complimentary Private Room for the Bridal Party Reception (Tea Ceremony Room)

典雅新娘更衣室及奉茶室

Wedding Cake

精緻西式結婚蛋糕

Discounted Guest Room Rates

飯店客房優惠價

Direction Cards / Place Cards

贈送座位卡及飯店路線指示圖

Elegant Hotel Linen Selection & Elegant Chair Covers

多種顏色餐桌椅套, 蝴蝶結配合
婚禮主題

Complimentary Shuttle Service to LaGuardia Airport

免費穿梭小巴往返酒店/
拉瓜地亞機場

PLEASE CALL OUR CATERING PROFESSIONALS TO START PLANNING THIS ONCE-IN-A-LIFETIME EVENT

歡迎來電蒞臨參觀查詢

EMAIL: SALES@SHERATONLAGUARDIA.COM | TEL: 718-670-7408

*Consuming raw or undercooked meats, poultry, seafood, shellfish or eggs or unpasteurized milk may increase your risk of food-borne illness. Any guest consuming alcohol must be of legal drinking age.
©2015 Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc. All Rights Reserved. Sheraton and its logos are the trademarks of Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc., or its affiliates.

* 食用未加工或未煮熟的肉類、海鮮、貝類或禽蛋可能增加感染食源性疾病的風險。

©2015 喜達屋全球酒店及度假酒店集團，保留所有權利。 Sheraton® (喜來登) 及其所有標識是喜達屋全球酒店及度假酒店集團或其關聯機構的商標。 飲酒須達到法定年齡。



Sheraton®

LAGUARDIA EAST HOTEL

Eastern Wedding Menu 1

中式喜宴菜單 1

Roasted Suckling Pig Combination Platter
鴻運乳豬錦繡拼盤

Prawn in Mayonnaise Sauce with Walnut
and Crispy Fried Milk
脆奶琥珀沙汁蝦球

Sautéed Scallop & Cuttlefish with
Vegetables in XO Sauce
XO翡翠玉帶花姿片

Braised Supreme Seafood & Fish
Maw Soup
紅燒海皇魚肚羹

Braised Stuffed Sea Cucumber
with Vegetables
碧綠釀海參

Sautéed Steak Kew with Asparagus
露笋士的球

Deluxe Lobsters with Ginger and Scallion
薑葱焗龍蝦

Forever Luck Crispy Chicken
鴻運脆皮雞

Steamed Seasonal Fish
清蒸海上鮮

Double happiness E-Fu Noodle
雙喜伊麵

Splendid Fried Rice
錦繡炒飯

Sweet Red Bean Soup with Lotus Seeds
& Chinese Pastry
百年好合 永結同心

Fresh Fruit Platter
鮮果拼盤

Freshly Brewed Coffee, Decaffeinated
Coffee & Herbal Tea
咖啡或茶

\$888 PER TABLE OF TEN | 每桌十人 \$888

THE ABOVE DISHES WILL BE SERVED DURING DINNER HOURS. PRICE IS SUBJECT TO 21% SERVICE CHARGE & 8.875% SALES TAX. THIS IS A SAMPLE MENU. WE WILL GLADLY CUSTOMIZE ANY ITEM TO SUIT YOUR NEEDS.

以上菜式只限晚餐時段提供，所有價錢另加收21%服務費及8.875%銷售稅。本菜單僅為建議菜式，我們將非常樂意依照您的需求，為您特製菜單。

*Consuming raw or undercooked meats, poultry, seafood, shellfish or eggs or unpasteurized milk may increase your risk of food-borne illness. Any guest consuming alcohol must be of legal drinking age.
©2015 Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc. All Rights Reserved. Sheraton and its logos are the trademarks of Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc., or its affiliates.

*食用未加工或未煮熟的肉類、海鮮、貝類或禽蛋可能增加感染食源性疾病的風險。
©2015 喜達屋全球酒店及度假酒店集團，保留所有權利。Sheraton® (喜來登) 及其所有標識是喜達屋全球酒店及度假酒店集團或其關聯機構的商標。飲酒須達到法定年齡。



Sheraton®

LAGUARDIA EAST HOTEL

Eastern Wedding Menu 2

中式喜宴菜單 2

Roasted Suckling Pig Combination Platter
鴻運乳豬錦繡拼盤

Sheraton T-Bone Steak
本樓煎T骨牛扒

Splendid Fried Rice
錦繡炒飯

Deep Fried Crab Claw Stuffed with
Mashed Shrimp
百花釀蟹鉗

Deluxe Lobsters with Ginger and Scallion
薑葱焗龍蝦

Sweet Red Bean Soup with Lotus Seeds
& Chinese Pastry
百年好合 永結同心

Sautéed Prawn & Scallop with XO Sauce
金醬翡翠螺球帶子

Forever Luck Crispy Chicken
鴻運脆皮雞

Fresh Fruit Platter
鮮果拼盤

Braised Dry Scallop Fish Maw and Sea
Cucumber Soup
紅燒瑤柱花膠海參羹

Steamed Seasonal Fish
清蒸海上鮮

Freshly Brewed Coffee, Decaffeinated
Coffee & Herbal Tea
咖啡或茶

Whole Abalone with Black Mushroom
and Greens
碧綠北菇原隻鮑魚

Double happiness E-Fu Noodle
雙喜伊麵

\$988 PER TABLE OF TEN | 每桌十人 \$988

THE ABOVE DISHES WILL BE SERVED DURING DINNER HOURS. PRICE IS SUBJECT TO 21% SERVICE CHARGE & 8.875% SALES TAX. THIS IS A SAMPLE MENU. WE WILL GLADLY CUSTOMIZE ANY ITEM TO SUIT YOUR NEEDS.

以上菜式只限晚餐時段提供，所有價錢另加收21%服務費及8.875%銷售稅。本菜單僅為建議菜式，我們將非常樂意依照您的需求，為您特製菜單。

*Consuming raw or undercooked meats, poultry, seafood, shellfish or eggs or unpasteurized milk may increase your risk of food-borne illness. Any guest consuming alcohol must be of legal drinking age.
©2015 Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc. All Rights Reserved. Sheraton and its logos are the trademarks of Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc., or its affiliates.

* 食用未加工或未煮熟的肉類、海鮮、貝類或禽蛋可能增加感染食源性疾病的風險。

©2015 喜達屋全球酒店及度假酒店集團，保留所有權利。 Sheraton® (喜來登) 及其所有標識是喜達屋全球酒店及度假酒店集團或其關聯機構的商標。 飲酒須達到法定年齡。



Sheraton®

LAGUARDIA EAST HOTEL

Eastern Wedding Menu 3

中式喜宴菜單 3

Roasted Whole Suckling Pig
鴻運乳豬全體

Sautéed Steak Kew with Asparagus
露笋士的球

Splendid Fried Rice
錦繡炒飯

Sautéed Sliced Sea Whelk & Sea Scallop
with XO Sauce
金醬翡翠螺片帶子

Deluxe Lobsters with Ginger and Scallion
薑葱焗龍蝦

Sweet Red Bean Soup with Lotus Seeds
& Chinese Pastry
百年好合 永結同心

Stewed Whole Conpoy with Melon
玉環瑤柱脯

Forever Luck Crispy Chicken
鴻運脆皮雞

Fresh Fruit Platter
鮮果拼盤

Braised Imperial Bird's Nest Soup
with Crabmeat
紅燒蟹肉官燕

Steamed Seasonal Fish
清蒸海上鮮

Freshly Brewed Coffee, Decaffeinated
Coffee & Herbal Tea
咖啡或茶

Whole Abalone with Black Mushroom
and Greens
碧綠北菇原隻鮑魚

Double happiness E-Fu Noodle
雙喜伊麵

\$1088 PER TABLE OF TEN

\$1088 每桌十人

THE ABOVE DISHES WILL BE SERVED DURING DINNER HOURS. PRICE IS SUBJECT TO 21% SERVICE CHARGE & 8.875% SALES TAX. THIS IS A SAMPLE MENU. WE WILL GLADLY CUSTOMIZE ANY ITEM TO SUIT YOUR NEEDS.

以上菜式只限晚餐時段提供，所有價錢另加收21%服務費及8.875%銷售稅。本菜單僅為建議菜式，我們將非常樂意依照您的需求，為您特製菜單。

*Consuming raw or undercooked meats, poultry, seafood, shellfish or eggs or unpasteurized milk may increase your risk of food-borne illness. Any guest consuming alcohol must be of legal drinking age.
©2015 Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc. All Rights Reserved. Sheraton and its logos are the trademarks of Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc., or its affiliates.

* 食用未加工或未煮熟的肉類、海鮮、貝類或禽蛋可能增加感染食源性疾病的風險。

©2015 喜達屋全球酒店及度假酒店集團，保留所有權利。 Sheraton® (喜來登) 及其所有標識是喜達屋全球酒店及度假酒店集團或其關聯機構的商標。 飲酒須達到法定年齡。



Sheraton®

LAGUARDIA EAST HOTEL

Grand Eastern Wedding Menu 1

豪華中式喜宴菜單 1

Geoduck (Giant Clam) & Salmon Sashimi
象拔蚌拼三文魚刺身

Fresh Fruit Lobster Salad
鮮果龍蝦沙律

Roasted Suckling Pig Combination Platter
鴻運乳豬錦繡拼盤

Sautéed Prawns and Scallop with Stuffed
Bean Curd & Vegetable
金磚翡翠蝦球帶子

Sautéed rib eye Steak Kew with
Asparagus
露笋士的球

Imperial Bird's Nest Soup with Shredded
Chicken
紅燒雞絲燴官燕

Braised Stuffed Sea Cucumber with
Black Mushroom and Greens
福祿北菰釀原條刺參

Steamed Seasonal Fish
清蒸游水海上鮮

Forever Luck Crispy Chicken
鴻運脆皮雞

Double happiness E-Fu Noodle
雙喜伊麵

Splendid Fried Rice
錦繡炒飯

Sweet Red Bean Soup with Lotus Seeds
& Chinese Pastry
百年好合 永結同心

Fresh Fruit Platter
鮮果拼盤

Freshly Brewed Coffee, Decaffeinated
Coffee & Herbal Tea
咖啡或茶

\$1198 PER TABLE OF TEN | 每桌十人 \$1198

THE ABOVE DISHES WILL BE SERVED DURING DINNER HOURS. PRICE IS SUBJECT TO 21% SERVICE CHARGE & 8.875% SALES TAX. THIS IS A SAMPLE MENU. WE WILL GLADLY CUSTOMIZE ANY ITEM TO SUIT YOUR NEEDS.

以上菜式只限晚餐時段提供，所有價錢另加收21%服務費及8.875%銷售稅。本菜單僅為建議菜式，我們將非常樂意依照您的需求，為您特製菜單。

*Consuming raw or undercooked meats, poultry, seafood, shellfish or eggs or unpasteurized milk may increase your risk of food-borne illness. Any guest consuming alcohol must be of legal drinking age.
©2015 Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc. All Rights Reserved. Sheraton and its logos are the trademarks of Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc., or its affiliates.

*食用未加工或未煮熟的肉類、海鮮、貝類或禽蛋可能增加感染食源性疾病的風險。
©2015 喜達屋全球酒店及度假酒店集團，保留所有權利。 Sheraton® (喜來登) 及其所有標識是喜達屋全球酒店及度假酒店集團或其關聯機構的商標。 飲酒須達到法定年齡。



Sheraton®

LAGUARDIA EAST HOTEL

Grand Eastern Wedding Menu 2

豪華中式喜宴菜單 2

Geoduck (Giant Clam), Tuna & Salmon Sashimi
象拔蚌吞拿三文魚刺身

Whole Abalone with Black Mushroom and Greens
福祿北菰原隻鮑魚

Splendid Fried Rice
錦繡炒飯

Roasted Whole Suckling Pig
鴻運乳豬全體

Sheraton T-Bone Steak
本樓煎T骨牛扒

Sweet Red Bean Soup with Lotus Seeds & Chinese Pastry
百年好合 永結同心

Sautéed Sea Cucumber Meat with Vegetable & Stuffed Bean Curd
金磚拼翡翠雙蚌

Steamed Seasonal Fish
清蒸游水海上鮮

Fresh Fruit Platter
鮮果拼盤

Steamed Half Lobsters with Minced Garlic
蒜茸開邊蒸龍蝦

Forever Luck Crispy Chicken
鴻運脆皮雞

Freshly Brewed Coffee, Decaffeinated Coffee & Herbal Tea
咖啡或茶

Braised Imperial Bird's Nest Soup with Crabmeat
紅燒蟹肉燴官燕

Double happiness E-Fu Noodle
雙喜伊麵

\$1298 PER TABLE OF TEN

| 每桌十人 \$1298

THE ABOVE DISHES WILL BE SERVED DURING DINNER HOURS. PRICE IS SUBJECT TO 21% SERVICE CHARGE & 8.875% SALES TAX. THIS IS A SAMPLE MENU. WE WILL GLADLY CUSTOMIZE ANY ITEM TO SUIT YOUR NEEDS.

以上菜式只限晚餐時段提供，所有價錢另加收21%服務費及8.875%銷售稅。本菜單僅為建議菜式，我們將非常樂意依照您的需求，為您特製菜單。

*Consuming raw or undercooked meats, poultry, seafood, shellfish or eggs or unpasteurized milk may increase your risk of food-borne illness. Any guest consuming alcohol must be of legal drinking age.
©2015 Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc. All Rights Reserved. Sheraton and its logos are the trademarks of Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc., or its affiliates.

* 食用未加工或未煮熟的肉類、海鮮、貝類或禽蛋可能增加感染食源性疾病的風險。

©2015 喜達屋全球酒店及度假酒店集團，保留所有權利。 Sheraton® (喜來登) 及其所有標識是喜達屋全球酒店及度假酒店集團或其關聯機構的商標。 飲酒須達到法定年齡。



Sheraton®

LAGUARDIA EAST HOTEL

Grand Eastern Wedding Menu 3

豪華中式喜宴菜單 3

Geoduck (Giant Clam) & Artic Clam
Sashimi
象拔蚌北極貝刺身

Sheraton T-Bone Steak
本樓煎T骨牛扒

Splendid Fried Rice
錦繡炒飯

Roasted Whole Suckling Pig
鴻運乳豬全體

Sautéed Lobsters Tail in Special XO
Sauce
極品XO醬炒龍蝦球

Sweet Red Bean Soup with Lotus Seeds
& Chinese Pastry
百年好合 永結同心

Sautéed Sea Cucumber Meat with
Taro, Scallop & Greens
荔茸帶子拼翡翠雙蚌

Forever Luck Crispy Chicken
鴻運脆皮雞

Fresh Fruit Platter
鮮果拼盤

Braised Imperial Bird's Nest Soup
with Crabmeat
紅燒蟹肉燴官燕

Broiled Silver Cod With Wood
Mushroom in House Sha Cha Sauce
雲耳燒焗銀鱈魚扒配本樓沙茶醬

Freshly Brewed Coffee, Decaffeinated
Coffee & Herbal Tea
咖啡或茶

Whole Abalone with Black Mushroom
and Greens
福祿北菇原隻鮑魚

Double happiness E-Fu Noodle
雙喜伊麵

\$1398 PER TABLE OF TEN

| 每桌十人 \$1398

THE ABOVE DISHES WILL BE SERVED DURING DINNER HOURS. PRICE IS SUBJECT TO 21% SERVICE CHARGE & 8.875% SALES TAX. THIS IS A SAMPLE MENU. WE WILL GLADLY CUSTOMIZE ANY ITEM TO SUIT YOUR NEEDS.

以上菜式只限晚餐時段提供，所有價錢另加收21%服務費及8.875%銷售稅。本菜單僅為建議菜式，我們將非常樂意依照您的需求，為您特製菜單。

*Consuming raw or undercooked meats, poultry, seafood, shellfish or eggs or unpasteurized milk may increase your risk of food-borne illness. Any guest consuming alcohol must be of legal drinking age.
©2015 Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc. All Rights Reserved. Sheraton and its logos are the trademarks of Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc., or its affiliates.

*食用未加工或未煮熟的肉類、海鮮、貝類或禽蛋可能增加感染食源性疾病的風險。

©2015 喜達屋全球酒店及度假酒店集團，保留所有權利。 Sheraton® (喜來登) 及其所有標識是喜達屋全球酒店及度假酒店集團或其關聯機構的商標。 飲酒須達到法定年齡。